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DATO 26. februar 2025 

STED Dansk Kennel Klub, Solrød Strand 

DELTAGERE Kredsbestyrelsen og udvalgsformænd: 
Kristine Rye Svendsen, Marianne Knudsen, Josefine Sachs, Vi-
beke Bodi, Jesper Johansen, Hans Devantier, Karina Andersen, 
Louise Østengaard, Charlotte Johansen, Brian Thomsen og Karin 
Nielsen (Ref.) 
 
Lokalafdelinger:  
Helsingør, Holbæk, Herfølge, Fladså, Jyderup, Kalundborg, Køge, 
Næstved, Odsherred, Roskilde, Stevns, Fakse, Haslev, Nykø-
bing/Rørvig, Slagelse, Vordingborg, Maribo, Guldborgsund og 
Herrestrup 
 
Øvrige indbudte 
Peter Knudsen, DcH Programudvalget 
Annette Knudsen, Uddannelsesudvalget 
Marianne Blom, DcH Bladet  
Joan Andersen, Kredskonsulent 
Ulla Vest, kandidat til formandspost 
 
Ole Alex Pedersen repræsenterede udover Odsherred også Kon-
sulentudvalget.  
 

FRAVÆRENDE Lokalafdelinger: 
Frederikssund, Hvidovre, Fredtoften, Humlebæk, Nivå, Skælskør, 
Vestlolland, Bøgestrøm og Åkirkeby.  
 
Øvrige indbudte 
Annette Lunau, landsformand 
Siff Johansen, Kredseftersøger 
Julie Kofoed Aasted, Ungdomsudvalg 
Cecilie Arensbach, Ungdomudvalget 
Rene Pedersen, DcH Programudvalg 
Morten Vahlers, Konkurrenceudvalg 
Bodil Theilade, Nordisk udvalg 
Jeanette Grøn, Nose Work udvalg  
Bent Blom, Agility/Hoopers udvalg 
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1. Valg af dirigent 

Kredsbestyrelsen foreslog Hans Devantier. Der var ingen mod-

kandidater, så Hans blev valgt  

Dirigenten takkede for valget og konstaterede at generalforsamlin-

gen var lovligt indkaldt.  

2. Valg af stemmetællere 

Bodil Walmod og Lene Larsen blev valgt. 

3. Beretninger  

Formanden aflagde en beretning som var en fællesberetning for 

formand og næstformanden. Den blev godkendt uden yderligere 

kommentarer.  

Udvalgsformændene aflagde herefter beretninger.  

I forbindelse med beretningen fra Agilityudvalget var nogle kom-

mentarer om opbevaring og udlån af kredsens agilitybane,  

Efter Konkurrenceudvalgets beretning var en opfordring fra Diana, 

Nykøbing/Rørvig, til at man tjekker opsætning af konkurrencer 

med åbningsdato i fremtiden. Det er sket, at opdateringer af Klub-

modul har medført at det man har indtastet er blevet ’sat bag-

læns’/ændret i allerede oprettede konkurrencer.   

Til uddannelsesudvalget beretning var der et spørgsmål om det 

var muligt at lægge efteruddannelse på dage hvor der ikke er kon-

kurrencer.  Svaret er at man planlægger kurser på de dage hvor 

kredsinstruktørerne kan, men man er opmærksom på at det kan 

være et problem. Der er også en aftale med landsudvalget om at 

man ikke planlægger kurser i den weekend hvor der afholdes DM.  

Der indføres eksamen på Instruktørgrunduddannelsen og Annette 

Knudsen oplyste at der kommer noget ud om det, bl.a. om hvor-

dan landsudvalget gerne vil have det til at fungere.  
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Uddannelsesudvalget vil stadig gerne opfordre til at man ude i lo-

kalforeningerne gør brug af den viden som instruktøraspiranterne 

kommer hjem med. Det virker som om man nogen steder ikke gi-

ver dem lov til at vise hvad de kan.  

 

Udvalget har bedt om taletid på næste kredsrådsmøde for at 

drøfte hvad der skal til for at få lidt mere gang i efteruddannelse af 

lokalforeningsinstruktørerne.   

 

Beretningerne blev alle godkendt og er vedlagt referatet i det om-

fang de har været tilgængelige. 

4.  Kassereren aflægger regnskab 

Et overordnet regnskab er blevet rundsendt pr. mail til samtlige af-

delinger sammen med indkaldelsen til generalforsamlingen 

Det regnskab, der er udsendt, indeholder ikke et budget hvilket 

gav anledning til debat.  

Omkostninger til kredsens agilitybane udløste også en del kom-

mentarer.  

Regnskabet blev slutteligt godkendt 

5. Indkomne forslag 

Der var 5 forslag til afstemning, og alle er udsendt sammen med 
indkaldelsen 

1. Kredsbestyrelsen foreslår ændring af kredsbestyrelsens 
sammensætning samt ændring af kredsens vedtægt 4.1.  
• Kredsformanden begrundede forslaget og efter nogle 

kommentarer blev forslaget sendt til afstemning. Ingen 
forlangte skriftlig afstemning og forslaget blev derefter 
vedtaget.  

 

2. Forslag vedr. oprettelse af Noseworkudvalg (DcH Vording-
borg og DcH Kalundborg) 
• Camilla Kikkenborg begrundede på vegne af de 2 for-

slagsstillere forslaget, som blev vedtaget ved mundtlig 
afstemning.  
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3. Forslag til ændring af vedtægt 4.3 (DcH Vordingborg) 

• Forslaget er en konsekvens af vedtagelsen af forslag 
2 og er en tilføjelse til kredsens vedtægt 4.3 således 
at der tilføjes et Nosework udvalg til kredsens faste 
udvalg. Det beskrives samtidig hvilke krav der stilles 
til en formand og i hvilke år denne skal vælges på ge-
neralforsamlingen. Forslaget vedtaget ved mundtlig 
afstemning.  

 

4. Økonomisk tilskud til hundeadfærdskonsulenterne i kreds 6 
(Kredskonsulent Joan Andersen)  

• Kredskonsulenten begrundede forslaget, som er et 
ønske om kr. 6.500 i tilskud ti udvalget. Forslaget er 
stillet fordi man fra landsudvalget, på grund af spare-
krav, ikke længere yder tilskud til afholdelse af års-
møde og efteruddannelse for kredsens konsulenter.                                                                               

 
Forslaget medførte en snak om værdien af konsulen-
ternes arbejde og hvad der kommer ud af det, f.eks. 
kommer der flere medlemmer i DcH.   

Ydermere en snak om hvorvidt forslaget er noget, der 
skal vedtages på en generalforsamling. En vedta-
gelse af forslaget vil f.eks. medføre at beløbet ikke 
kan justeres løbende, medmindre der stilles forslag 
herom på generalforsamlingen.  

Kredsbestyrelsen tilbød, i stedet for forslaget, at stille 
en garanti for at der ydes et tilskud på kr. 6.500 i 
2025. Dette blev accepteret af Joan Andersen og der-
for blev forslaget trukket tilbage. 

Ole Alex Pedersen, som er ansvarlig for økonomien i 
landsudvalget, opfordrede til at man laver et budget 
for konsulenterne i kredsen. Dette er p.t. ikke medta-
get i kredsens budget.  

 

 

 
5. Kredsbestyrelsen ønsker mandat til frit at fastsætte priser 
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for IGU fremadrettet 
• Udvalgsformand Charlotte Johansen begrundede for-

slaget. Prisen for uddannelse (grundmoduler og over-
bygninger) i kredsen har ikke været justeret i rigtigt 
mange år, og de seneste år har det givet underskud. 
 
Der var mange kommentarer til forslaget, herunder at 
man håber at prisstigninger vil blive varslet i god tid så 
lokalforeningerne kan nå at tage højde for det i deres 
budgetter og at det hos nogle lokalforeningerne vil være 
svært at finde ekstra penge til uddannelse af nye lokal-
foreningsinstruktører.  
 
Forslaget blev vedtaget ved mundtlig afstemning. 

6.  Fastsættelse af kontingent for 2026 

Kredsbestyrelsen foreslog uændret kontingent, det vil sige at også 
i 2026 er kredskontingentet kr. 140,00 pr medlem.  Forslaget blev 
vedtaget.  

7.  Valg af Kredsformand 

Ikke aktuelt i 2025.  

8.  Valg af kasserer 

Josefine Sachs har ikke ønsket genvalg og derfor skal der findes 
en ny kredskasserer.  

Desværre har ingen kandidater meldt sig hvorfor generalforsam-
lingen ikke kan fuldføres og der indkaldes til en ekstraordinær ge-
neralforsamling indenfor 4 uger.  

 

 

Herefter afsluttedes den ordinære generalforsamling.  

 

 


